

အပိုင်း ၁- ခြုံငုံသုံးသပ်ချက်

အကျပ်အတည်းကာလများတွင် လူသားများသည် အခြားအရာများထက် အဘယ်အရာကို ပိုတောင့်တကြသနည်း။ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်သောအခါ ကျွန်ုပ်တို့အားလုံး ဘာကိုရှာကြသနည်း။ မသေချာမရေရာတဲ့ အချိန်တွေမှာ လူသားတွေ လိုချင်တဲ့အရာက လုံခြုံမှုပါပဲ။ လေဆင်နှာမောင်း၊ ဟာရီကိန်း၊ တိုင်ဖွန်း၊ သို့မဟုတ် အခြားသဘာဝဘေးအန္တရာယ်အချို့ကျရောက်သောအခါ ကျွန်ုပ်တို့ ဘာကို အပြင်းအထန် ဆန္ဒရှိကြသနည်း။ မိသားစုတွေနဲ့ လုံခြုံတဲ့ နေရာတစ်ခုကို ကျွန်တော်တို့ ဆန္ဒရှိတယ်။ လုံခြုံရေးအတွက် ဤဆန္ဒသည် စစ်ဖြစ်ချိန် သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့၏လမ်းများပေါ်တွင် အကြမ်းဖက်မှုများ ဖြစ်ပွားနေချိန်တွင်လည်း မှန်ကန်ပါသည်။

ရှုပ်ထွေးပြီး မသေချာမရေရာသော ကမ္ဘာကြီးတွင် ဥပုသ်သည် ငြိမ်သက်ခြင်း၏ အိုအေစစ်ဖြစ်သည်။ ၎င်းသည် ကျွန်ုပ်တို့အား ဖန်ဆင်းရှင်ထံတော်၌ လုံခြုံရေးနှင့် ဘေးကင်းကြောင်း အာမခံချက်ပေးသော ကျွန်ုပ်တို့အား ညွှန်ပြသည်။ ဥပုသ်နေ့သည် အပတ်တိုင်း ကောင်းကင်မှ မြေကြီးပေါ်သို့ ဆင်းသက်သည့် အချိန်ကာလတွင် ခိုလှုံရာနေရာဖြစ်သည်။ ခရစ်တော်၌ရှိသော ကျွန်ုပ်တို့၏ညီအစ်ကို မောင်နှမများနှင့် ဘုံနှောင်ကြီးဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ကို စည်းလုံးစေပါသည်။ ဥပုသ်နေ့ဆိုတာကြီးကို ချေပတယ်။ ဥပုသ်နေ့တွင် အတူတကွ ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ခြင်းဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် တစ်ဖန် အသိအမှတ်ပြုကြပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင် ဖန်ဆင်းထားသော လူ့လောက ကြီးကျယ်သော ဝက်ဘ်ဆိုဒ်၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းဖြစ်ကြောင်းနှင့် ကိုယ်တော်သည် “လူမျိုးခပ်သိမ်းတို့၌ တစ်သွေးတစ်သားတည်းနှင့် ဖန်ဆင်းထားသည်” (တမန်တော် ၁၇:၂၆)။ ဤအပတ်သင်ခန်းစာတွင်၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ကိုယ်ပိုင်ဘဝတွင် ဥပုသ်နေ့၏အဓိပ္ပာယ်ကို ပိုမိုနက်ရှိုင်းစွာစူးစမ်းလေ့လာပြီး ဥပုသ်နှင့်ပတ်သက်၍ မှန်ကန်သောနားလည်မှုသည် ကျွန်ုပ်တို့၏သဘောထားများ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ရွေးချယ်မှုများနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏လုပ်ရပ်များအပေါ် မည်သို့လွှမ်းမိုးနိုင်သည်ကို ရှာဖွေတွေ့ရှိမည်ဖြစ်သည်။ ဒီတစ်ပတ်မှာတော့ ဥပုသ်နေ့ဟာ ဘုရားသခင်ရဲ့တရားနဲ့ပတ်သက်တဲ့ နောက်ဆုံးအချိန်အကျပ်အတည်းရဲ့ အချက်အခြာဖြစ်မယ်ဆိုတာကိုလည်း လေ့လာသွားမှာပါ။ စာတန်၏နောက်ဆုံးတိုက်ခိုက်မှုသည် ဥပုသ်နေ့တွင်ဖြစ်လိမ့်မည်။ အကြောင်းမှာ ဥပုသ်သည် ဘုရားသခင်၏ဖန်ဆင်းခြင်းအခွင့်အာဏာ၏ ထာဝရသင်္ကေတအဖြစ် ဘုရားသခင်၏ပညတ်တရား၏ နှလုံးထဲတွင် မြှုပ်နှံထားသည်။

Part II: မှတ်ချက်

ဖန်ဆင်းခြင်း၊ ဥပုသ်နေ့နှင့် တရားစီရင်ခြင်းတို့သည် မြင့်မြတ်သောပုံစံဖြင့် သိသိသာသာ ဆက်စပ်နေသည်။ ဖန်ဆင်းခြင်းဆိုသည်မှာ လူ့အားလုံးကို ဖန်ဆင်းသော ခရစ်တော်ကို ရည်ညွှန်းသည်။ ထို့ကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့တွင် ဘုံမျိုးရိုးရှိသည်။ တမန်တော်ပေါ်လှသည် ဂရိနိုင်ငံရှိ ဒဿနပညာရှင်များနှင့်

အချေအတင်ပြောဆိုသောအခါတွင် သူသည် ဤတန်ခိုးကြီးသောအငြင်းအခုံကိုအသုံးပြုခဲ့သည်- “ကမ္ဘာကြီးနှင့် အရာအားလုံးကို ဖန်ဆင်းတော်မူသော ဘုရားသခင်၊ . . . မြေကြီးတပြင်လုံး၌ နေရန် လူအမျိုးမျိုးတို့ကို တစ်သွေးတည်းနှင့် ဖန်ဆင်းတော်မူပြီ။” (တမန်တော် ၁၇:၂၄၊ ၂၆၊ ကဘ)။ အသင်ဒဿနပညာရှင်တို့အား ပေါလု၏ညွှန်ပြချက်မှာ ဤအရာသည် ရိုးရိုးရှင်းရှင်းပင်ဖြစ်သည်- သမ္မာကျမ်းစာ၏ ဘုရားသခင်သည် လူသားအားလုံးကို တန်ခိုးကြီးသော ဖန်ဆင်းရှင်၊ ထို့ကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးသည် လူသားမိသားစုတစ်စု၏ အစိတ်အပိုင်းဖြစ်သည်။ ဖန်ဆင်းခြင်း၏ ဤသဘောတရားကို နားလည်ခြင်းဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် အချင်းချင်း လေးစားမှု၊ အချင်းချင်း လေးစားမှု၊ ကြင်နာမှု၊ ကြင်နာမှု၊ ကရုဏာတို့ဖြင့် ဆက်ဆံတတ်လာစေသည်။ ဥပုသ်နေ့သည် ဘုရားသခင်ကို ဖန်ဆင်းရှင်အဖြစ် ကျွန်ုပ်တို့ယုံကြည်ပြီး လူ့အသက်ကို တန်ဖိုးထားကြောင်း လက်တွေ့ကျသောအသုံးအနှုန်းဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ဖန်ဆင်းရှင်က ကျွန်ုပ်တို့အား ပေးသော အဖိုးတန်လက်ဆောင်ဖြစ်သောကြောင့် လူ့အသက်သည် မြင့်မြတ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဥပုသ်ဝတ်ပြုမှုသည် ဤထာဝရအမှန်တရားကို သက်သေခံပါသည်။ ဤအပတ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏သင်ခန်းစာသည် တရားစီရင်ခြင်း၏အလင်း၌ ဥပုသ်နေ့အကြောင်း ဆွေးနွေးထားသည်။

တရားစီရင်ခြင်း၊ ဥပဒေနှင့် လွတ်လပ်စွာရွေးချယ်ခွင့်

တရားစီရင်ခြင်းရှိခြင်းဟူသည့်အချက်မှာ လူသားများသည် ကိုယ်ကျင့်တရားဆိုင်ရာ ရွေးချယ်မှုများကို ပြုလုပ်နိုင်သည်ဟု ဆိုလိုသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သာ တိုးတက်ပြောင်းလဲလာပါက လွတ်လပ်သောဆန္ဒအတွက် အမှန်တကယ်အခြေခံရှိမည်မဟုတ်ပေ။ အရာအားလုံးကို ကျွန်ုပ်တို့၏မျိုးရိုးဗီဇ သို့မဟုတ် ပတ်ဝန်းကျင်က ဆုံးဖြတ်ထားလျှင် ကျွန်ုပ်တို့၏ လွတ်လပ်စွာရွေးချယ်ပိုင်ခွင့်ကို ကျင့်သုံးနိုင်မည်မဟုတ်ပေ။

Cornell တက္ကသိုလ်မှ ဇီဝဗေဒသမိုင်းပါမောက္ခ William Provine က ဆင့်ကဲဖြစ်စဉ်နှင့် လွတ်လပ်သောဆန္ဒသည် သဟဇာတဖြစ်ကြောင်း ဝန်ခံသည်။ ၁၉၉၈ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၂ ရက်က ဟောပြောခဲ့သည့် ဟောပြောပွဲတစ်ခုတွင် သူသည် ဤထူးခြားသော ကြေညာချက်ကို ထုတ်ခဲ့သည်- “သာဝန်ဆန်သော ဆင့်ကဲဖြစ်စဉ်သည် ချားလ်စ်ဒါဝင် နားလည်သည့် ရှင်းရှင်းလင်းလင်း အကျိုးဆက်များရှိသည်။

စုံလင်စွာ . . . လူသားတို့၏ လွတ်လပ်သောဆန္ဒသည် မရှိနိုင်ဟု အယူအဆ အပါအဝင်။ . . . လွတ်လပ်သောဆန္ဒသည် ဆိုးရွားပြီး အဓိပ္ပာယ်ရှိသော လူမှုဒဏ္ဍာရီတစ်ခုဖြစ်သည်။” —“ဆင့်ကဲဖြစ်စဉ်- လွတ်လပ်သောဆန္ဒနှင့် ပြစ်ဒဏ်နှင့် ဘဝအဓိပ္ပာယ်” အတွက် စိတ္တဇဝီလျံပရိုဗီဗီး၊ /)။

လွတ်လပ်သောဆန္ဒသည် သေချာပေါက် "အဓိပ္ပာယ်ရှိသော လူမှုရေးဒဏ္ဍာရီ" မဟုတ်ပါ။ ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့တစ်ဦးစီအား ပေးသနားသော လက်ဆောင်တစ်ခုဖြစ်သည်။ လွတ်လပ်စွာ ဆန္ဒကို စွန့်လွှတ်ပါက အမှားအမှန် ဆုံးဖြတ်ရန် နည်းလမ်းမရှိပါ။ စီရင်ချက်ရှိလျှင် ထိုတရားစီရင်ခြင်း၏ အခြေခံဖြစ်သော ဥပဒေရှိရမည်။

တမန်တော်ယာကုပ်က “အကြောင်းမူကား၊ အကြင်သူသည် ပညတ်တရားအလုံးစုံကို စောင့်ထိန်း၍ တစ်ချက်ချက်ချင်းထိမိ၍ အလုံးစုံတို့၏အပြစ်ဖြစ်၏” ဟုမိန့်တော်မူသောအခါ ထာဝရအမှန်တရားကို

ဖော်ပြခဲ့သည်။ (ယာကုပ် ၂:၁၀)။ ယာကုပ်က ဘာဥပဒေပါလဲ။ အခန်းငယ် ၁၁ နှင့် ၁၂ တွင် ဤသို့ရှင်းလင်းစွာရှင်းပြသည်- “အိမ်ထောင်ရေးမဖောက်ပြန်ပါနှင့်’ ဟုဆိုသူကလည်း ‘အသက်မသတ်ပါနှင့်’ ဟုဆိုထား၏။ ယခုတွင် သင်သည် အိမ်ထောင်ရေးမဖောက်ပြန်ခြင်းမပြုဘဲ လူသတ်မှုကို ကျူးလွန်လျှင် ပြစ်မှားသူဖြစ်လာပြီ။ ဥပဒေ။ ထို့ကြောင့် လွတ်လပ်ခြင်းတရားဖြင့် တရားစီရင်ခြင်းခံရမည့်သူများကဲ့သို့ ဟောပြော၍ ကျင့်ကြလော့” (NKJV)။

ယာကုပ်ထံမှ ဤကျမ်းပိုဒ်တွင်၊ ဘုရားသခင်၏ နောက်ဆုံးအချိန်၌ တရားစီရင်ခြင်း၏ အခြေခံဖြစ်သည့် ပညတ်တော်ဆယ်ပါးကို လွတ်လပ်ခြင်းတရားဟု ရည်ညွှန်းသည်။ ဤကျမ်းပိုဒ်နှင့်ပတ်သက်သည့် Ellen G. White ၏မှတ်ချက်သည် ဤကျမ်းဂန်များ၏အနက်ကိုနားလည်ရန် အလွန်အထောက်အကူဖြစ်သည်- “လူသား၏လွတ်လပ်မှုဖြစ်နိုင်သည့်တစ်ခုတည်းသောအခြေအနေမှာ ခရစ်တော်နှင့်တစ်သားတည်းဖြစ်ခြင်းပင်ဖြစ်သည်။ ‘အမှန်တရားသည် သင်တို့ကို လွတ်မြောက်စေလိမ့်မည်’၊ ခရစ်တော်သည် အမှန်တရားဖြစ်သည်။ အပြစ်သည် စိတ်ကို ပျော့ပျောင်းစေပြီး စိတ်ဝိညာဉ်၏ လွတ်လပ်မှုကို ဖျက်ဆီးခြင်းဖြင့်သာ အောင်နိုင်သည် ။ ဘုရားသခင်ကို လက်အောက်ခံခြင်းသည် လူသား၏ စစ်မှန်သော ဘုန်းအသရေနှင့် ဂုဏ်သိက္ခာအတွက် လူ၏ကိုယ်ကို ပြန်လည်ထူထောင်ခြင်းဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏လက်အောက်ခံအဖြစ်သို့ ပို့ဆောင်ခံရသည့် မြင့်မြတ်သောတရားသည် ‘လွတ်လပ်ခြင်းတရား’ ဖြစ်သည်။ (ယာကုပ် ၂:၁၂)။”—The Desire of Ages၊ စ. ၄၆၆။

ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်တာကို ခရစ်တော်ထံ အပ်နှံသောအခါ စစ်မှန်သောလွတ်လပ်မှုကို ကျွန်ုပ်တို့ခံစားရသည်။ ဘုရားသခင်ကို နာခံခြင်းသည် ပျော်ရွှင်မှုတစ်ခု ဖြစ်လာသည်။ ဥပုသ်ဝတ်ပြုရေးသည် ဘုရားသခင်၏ တရားတော်၏ နှလုံးသားတွင် ရှိသောကြောင့်၊ ၎င်းသည် ခရစ်တော်အပေါ် ကျွန်ုပ်တို့၏ သစ္စာစောင့်သိမှု၏ သင်္ကေတဖြစ်သည်။ ကိုယ်တော်၏ကျေးဇူးတော်အားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ကယ်တင်ခြင်းသို့ရောက်ရန်မဟုတ်ဘဲ၊ ကျွန်ုပ်တို့လုပ်ဆောင်သမျှတွင် ကိုယ်တော်၏စိတ်တော်နှင့်တွေ့လိုသောဆန္ဒကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ကယ်တင်ခြင်းခံရသောကြောင့်ဖြစ်သည်။

ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ဆန္ဒကို ဘယ်သောအခါမှ အတင်းအကျပ် မတွန်းလှန်ပါ။ သူသည် စာတန်ကို ကောင်းကင်ဘုံ၌ အစေခံရန် အတင်းအကြပ် မလုပ်ဆောင်ခဲ့ပေ။ အာဒံနှင့်ဧဝတို့ကို ဒေသတွင်နာခံရန် အတင်းအကျပ်မခိုင်းဘဲ၊ ယနေ့ နာခံရန် ကျွန်ုပ်တို့ကို မည်သည့်အခါမျှ အတင်းအကျပ် ဖိအားပေးမည်မဟုတ်ပါ။ တစ်ဖန်- “ရွေးနှုတ်ခြင်းအမှု၌ အတင်းအကြပ်ပြုခြင်း မရှိ။ ပြင်ပအင်အားကို အသုံးပြု၍မရပါ။ ဘုရားသခင်၏ ဝိညာဉ်တော်၏ လွှမ်းမိုးမှုအောက်တွင် လူသားသည် မည်သူ့အား ဝတ်ပြုမည်ကို လွတ်လပ်စွာ ရွေးချယ်ခွင့် ရှိသည်။ ဝိညာဉ်တော်သည် ခရစ်တော်ထံ အပ်နှံသောအခါ ဖြစ်ပေါ်လာသော အပြောင်းအလဲတွင်၊ လွတ်လပ်မှု၏ အမြင့်ဆုံးသော ခံစားမှုရှိသည်။ အပြစ်ကို ဖယ်ထုတ်ခြင်းသည် ဝိညာဉ်ကိုယ်တိုင်၏ လုပ်ရပ်ဖြစ်သည်။ မှန်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့တွင် စာတန်၏ထိန်းချုပ်မှုမှ လွတ်မြောက်ရန် ကျွန်ုပ်တို့တွင် တန်ခိုးမရှိပါ။ သို့သော် ကျွန်ုပ်တို့သည် အပြစ်တရားမှ လွတ်မြောက်လိုသောဆန္ဒ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကြီးမားသော လိုအပ်ချက်အရ ကျွန်ုပ်တို့၏ အထက်တွင်ရှိသော တန်ခိုးကို အော်ဟစ်သောအခါ၊ ဝိညာဉ်တော်၏ တန်ခိုးများသည် သန့်ရှင်းသော

ဝိညာဉ်တော်၏ မြင့်မြတ်သော စွမ်းအားဖြင့် ထုံမွမ်းထားပြီး၊ ၎င်းတို့သည် အမိန့်တော်ကို နာခံကြသည်။ ဘုရားသခင်၏အလိုတော်ကို ဖြည့်ဆည်းပေးလိမ့်မည်။”—Ellen G. White, *The Desire of Ages*, စ. ၄၆၆။

မာရ်နတ်၏နောက်ဆုံးလှည့်ဖြားမှုတွင်၊ သူသည် ဘုရားသခင်၏လူတို့ကိုအစေခံရန် အတင်းအကြပ်ကြိုးစားလိမ့်မည်။ ၎င်းတို့၏ ဝယ်နိုင်ရောင်းနိုင်မှုကို ကန့်သတ်ခြင်းအားဖြင့်၊ လှောင်ပြောင်ခြင်း၊ ဆဲဆိုခြင်း၊ နှိပ်စက်ညှဉ်းပန်းခြင်း၊ ထောင်သွင်းအကျဉ်းချခြင်းနှင့် သေဆုံးခြင်းတို့ကိုပင် ကန့်သတ်ခြင်းအားဖြင့် ၎င်းတို့အား လိုက်နာရန် ဖိအားပေးလိမ့်မည်။ ဗျာဒိတ် ၁၄:၇ က ဖန်ဆင်းရှင်ကို ကိုးကွယ်ဖို့ ကျွန်ုပ်တို့ကို ဖိတ်ခေါ်နေချိန်မှာ၊ ဗျာဒိတ် ၁၄:၉ က သားရဲကို မကိုးကွယ်ဖို့ သတိပေးထားတယ်။ အကောင်းနှင့်အဆိုးကြား နောက်ဆုံး ပဋိပက္ခမှာ ကိုးကွယ်ခြင်းထက် သာလွန်သည်။

ဒီယေလနှင့် သူ၏သူငယ်ချင်းများသည် ဗာဗုလုန်တွင် သို့ပန်းဖြစ်ချိန်၌ ဝတ်ပြုရေးနှင့်ပတ်သက်၍ အလားတူပဋိပက္ခဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ Dura လွင်ပြင်တွင် ပုံအတုတစ်ခု ပေါ်လာသည်။ နေဗုခဒ်နေဇာမင်းကြီးက သူ့လက်အောက်ခံအားလုံး ရွှေရုပ်တုကို ဦးချကိုးကွယ်ဖို့ အမိန့်ပေးတယ်။ ရွှေရုပ်တုကို ဦးညွတ်မကိုးကွယ်သူ မည်သူမဆို သေဒဏ်စီရင်ရန် အမိန့်ချမှတ်ခဲ့သည်။ ရုပ်တုများပြုလုပ်ခြင်းနှင့် ကိုးကွယ်ခြင်းတို့ကို တားမြစ်သည့် ဒုတိယပညတ်သည် ဟေဗြဲသို့ပန်းများအတွက် စမ်းသပ်မှုတစ်ခုဖြစ်လာသည်။ သူတို့ကိုယ်သူတို့ ဘုရားသခင်ကို လုံးလုံးလျားလျား အပ်နှင်းကြတယ်။ သူတို့ရဲ့ သစ္စာစောင့်သိမှုနဲ့ ယုံကြည်မှုကြောင့် သူတို့ဟာ မီးဖိုထဲ ပစ်ချခံခဲ့ရတယ်။ ဒါပေမယ့် ဘုရားသခင်က သူတို့ကို ကာကွယ်ပေးခဲ့တယ်။ လူသားယေရှုခရစ်သည် သူတို့နှင့်အတူ မီးလျှံထဲသို့ဝင်၍ ဘုရား၏အကာအကွယ်ကို ပေးခဲ့သည်။

ကမ္ဘာ့သမိုင်း၏နောက်ဆုံးသောနေ့ရက်များတွင်၊ စတုတ္ထပညတ်တော်နှင့်ပတ်သက်၍ ကမ္ဘာသည် စမ်းသပ်ခြင်းခံရလိမ့်မည်— “ဥပုသ်နေ့ကို သန့်ရှင်းစေခြင်းငှာ အောက်မေ့လော့’ (ထွက်မြောက်ရာကျမ်း ၂၀:၈)။ လူသားအားလုံးကို ၎င်းတို့၏ ဖန်ဆင်းရှင်ကို ကိုးကွယ်ရန် ဦးတည်စေသော ပညတ်တော်ကို အတုအယောင်ကိုးကွယ်သည့်နေ့ဖြင့် အစားထိုးမည်ဖြစ်သည်။ တစ်ဖန် ဘုရားသခင်သည် သူ့အပေါ် သစ္စာစောင့်သိသော လူများ ရှိလိမ့်မည်။ ဗျာဒိတ် ၁၄:၂ တွင် ဤသို့ဖော်ပြထားသည်— “သန့်ရှင်းသူတို့၏သည်းခံခြင်းဟူမူကား၊ ဤတွင်ဘုရားသခင်၏ပညတ်တော်များနှင့် ယေရှု၏ယုံကြည်ခြင်းကို စောင့်ရှောက်သူများဖြစ်သည်။” (NKJV) ဘုရားသခင်၏ အကြွင်းအကျန်၊ သူ၏နောက်ဆုံးသောကာလ လူများသည် အဆုံးအထိ ခံနိုင်ရည်ရှိမည်ဖြစ်သည်။ ကျေးဇူးတော်နှင့် တန်ခိုးတော်အားဖြင့်၊ သူတို့သည် “ပညတ်တော်တို့ကို စောင့်ရှောက်” ကြလိမ့်မည်။

“ယေရှု၏ယုံကြည်ခြင်း” သည် သူတို့၏စိတ်နှလုံးနှင့် သူတို့၏ဘဝကဏ္ဍအားလုံးကို ပြည့်စေသော ကြောင့် ၎င်းတို့သည် နာခံမည်ဖြစ်သည်။ လက်ဝါးကပ်တိုင်ကိုရင်ဆိုင်ရတဲ့အခါ သခင်ယေရှုရှိခဲ့တဲ့ တူညီတဲ့ယုံကြည်ခြင်းအရည်အသွေးကို သူတို့လည်း တွေ့ကြုံခံစားရပါလိမ့်မယ်။ သူတို့သည် သူတို့၏ကောင်းကင်ခမည်းတော်ကို အကြွင်းမဲ့ယုံကြည်ကိုးစားကြလိမ့်မည်။ ဘုရားသခင်နှင့် ဤယုံကြည်မှုဆက်ဆံရေးသည် ၎င်းတို့အား ကမ္ဘာမြေကြီး၏ နောက်ဆုံးပဋိပက္ခကို ဖြတ်ကျော်စေမည် ဖြစ်သည်။ ဤအပတ်သင်ခန်းစာ၏ နှလုံးသားမှာ ကျွန်ုပ်တို့ကို ဖန်ဆင်းတော်မူသောအရှင်သည်

ကမ္ဘာ၏နောက်ဆုံးအကျပ်အတည်းတွင် ကျွန်ုပ်တို့ကို ပြုစုစောင့်ရှောက်မည်ကို နားလည်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဥပုသ်စောင့်ထိန်းခြင်းသည် သခင်ယေရှု၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ ဖန်ဆင်းရှင်၊ ရွေးနှုတ်ရှင်၊ ကြားခံရှင်နှင့် ကြွလာမည့် ဘုရင်အပေါ် ကျွန်ုပ်တို့၏ယုံကြည်မှုကို ဖော်ပြသည်။ ဤသည်မှာ သူ၏နောက်ဆုံးတရားစီရင်ခြင်းအလင်း၌ ကျွန်ုပ်တို့တစ်ဦးစီအား ဘုရားသခင်ထံ အသနားခံခြင်းဖြစ်သည်။ တရားတော်ကို နာခံခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ယုံကြည်ခြင်း၏ အသီးအပွင့်ဖြစ်သည်။

အပိုင်း III- အသက်တာအတွက် အစီအစဉ်တစ်ခု

ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ ရောင်ပြန်ဟပ်မှုအတွက် John Oxenham သည် William Arthur Dunkerley ၏ ကလောင်အမည်ဖြစ်သည်။ Oxenham သည် အင်္ဂလိပ်ကဗျာဆရာနှင့် ဓမ္မသီချင်းရေးသူဖြစ်သည်။ သူသည် ဤအပတ်သင်ခန်းစာကို ကောင်းစွာအကျဉ်းချုပ်ဖော်ပြသည့် “လမ်းများ” ဟူသော ကဗျာတစ်ပုဒ်ကို ရေးသားခဲ့သည်။

“လူတိုင်းအတွက် လမ်းတစ်လမ်း၊

မြင့်သောဝိညာဉ်သည် မြင့်သောလမ်းကိုတက်သည်၊ ဝိညာဉ်သည် နိမ့်ပါးသော၊ အံ့ဆိုင်းနေသောအိမ်များကြားတွင်၊ ကျန်အရာများမှာ တောင်မြောက်ပျံ့ဝဲသည်။ မြင့်သောလမ်းနှင့် နိမ့်သောလမ်းကို လူတိုင်းဖွင့်တတ်၏။ လူတိုင်းသည် မိမိစိတ်ဝိညာဉ်သွားရာလမ်းကို ဆုံးဖြတ်တတ်၏။”

ဗျာဒိတ်ကျမ်းသည် ထာဝရရွေးချယ်မှုများပြုလုပ်ရန် ကျွန်ုပ်တို့အား ပန်ကြားထားသည်။

ကမ္ဘာ၏နောက်ဆုံးစစ်ပွဲတွင် ဘက်မလိုက်နိုင်ပါ။ Oxenham က ပြတ်ပြတ်သားသား ရေးထားတဲ့အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ရင်ဆိုင်ရမယ့် စမ်းသပ်မှုတွေက “လူတိုင်း သူ့စိတ်ဝိညာဉ်သွားမယ့်လမ်းကို ဆုံးဖြတ်ဖို့” ဖြစ်ပေါ်စေပါလိမ့်မယ်

လာမည့်အပတ်တွင် အောက်ပါမေးခွန်းများကို ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျ တွေးတောဆင်ခြင်ရန် သင့်အတန်းအဖွဲ့ဝင်များကို ဖိတ်ခေါ်ပါ-

1. ဥပုသ်ဝတ်ပြုခြင်းသည် ငါ့အတွက် မွေ့လျော်သောနေ့ဖြစ်သလော။ တရားဝင် လိုအပ်ချက်? ဘာကြောင့် ဒီလိုဖြစ်ရတာလဲ?
 - ၂။ ဘုရားသခင်အလိုတော်ဆောင်ခြင်းတွင် ကျွန်ုပ်၏ အမြင့်ဆုံးပျော်ရွှင်မှုကို ကျွန်ုပ်ရှာတွေ့ပါသလား။ ဘာကြောင့်လဲ၊ ဒါမှမဟုတ် ဘာကြောင့်မလုပ်တာလဲ။
 3. ခရစ်တော်ကြောင့် အရှုံးမပေးဘဲ ငြင်းဆန်ခဲ့သော ငါ့ဘဝတွင် ရှိပါသေးသလော။ ဟုတ်တယ်ဆိုရင် အဲဒါတွေက ဘာလဲ။ သူတို့ကို စွန့်လွှတ်ဖို့ ဘယ်လို သင်ယူနိုင်မလဲ။
- လက်ဝါးကပ်တိုင်သည် ကျွန်ုပ်တို့အား အမှန်တရားသို့ တက်လှမ်းခြင်းမျှသာထက် များစွာသာလွန်သော ဝိညာဉ်ရေးရာအတွေ့အကြုံ၏နက်နဲမှုဆီသို့ ဆိုပါသည်။ ကောင်းကင်၏နောက်ဆုံးတရားစီရင်ခြင်း၏အလင်းတွင်၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ဖန်ဆင်းရှင်သည် ကျွန်ုပ်တို့အား ဤကမ္ဘာသမိုင်း၏နောက်ဆုံးအထွတ်အထိပ်အချိန်များတွင် ကိုယ်တော်အား လုံးလုံးလျားလျားယုံကြည်ကိုးစားရန် ခေါ်ဆိုပါသည်။